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I budsjettet for 2017 har kommunestyret lagt inn følgjande verbalpunkt: 
Radøy kommune skal styrka og vidareutvikla samarbeidet med Eldrerådet, Råd for menneske 
med nedsett funksjonsevne og pårørande. 
 
Med utgangspunkt i dette verbalpunkt i budsjettet vert det invitert til eit samrådingsmøte mellom 
formannskapet og dei to råda, der det vert lagt opp til ei drøfting av aktuelle tema og innspel som 
medlemane i rådet ønskjer å ta opp. 

Både eldrerådet og råd for menneske med nedsett funksjonsevne kom med innspel i 
budsjetthandsaminga i haust. Dette er tema som kan inngå som ein del av drøftinga mellom råda og 
formannskapet. 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne kom med følgjande innspel til budsjett for 2017: 
- Baderampe  for rørslehemma ved badeplass – BOF set ikkje opp rampe utan handicap-toalett er på 
plass. Kommunen må få fortgang i denne saka – baderampe er eit lenge omsnakka prosjekt. 
- Sjølvbetjent heis i terapibassenget – slik at brukarar kan koma seg i og ut av bassenget ved eiga 
hjelp. 
- Rampe for rullestol på baksida av rådhuset – inngang kommunestyresalen (rullestolbrukar kom seg 
ikkje inn i kommunestyresalen via heisen på forrige møte) 
- Må oppretthalda stillinga som ungdomskoordinator (førebyggande helsearbeid og viktig 
ungdomstiltak) 
- Må styrka skulehelsetenesta og få etablert helsestasjon for ungdom lokalt. 
- Psykisk helse og rusomsorg er eit område som framleis må ha stort fokus. 
- Viktig med dagtilbod til flest mogleg heimebuande eldre – mange er einsame. Brukarstyrte 
dagtilbod må byggast ut. 
 
Rådet etterlyser bustadsosial handlingsplan – det er behov for kommunalt bustadtilbod til ulike 
grupper. 
 
Rådet framhevar den viktige funksjonen Frivilligsentralen gjer på ulike felt – særleg overfor eldre 
heimebuande – med middagskjøring – eit viktig tiltak som bidreg til å skapa tryggleik i heimen. 
Frivilligsentralen bidreg også med hjelpande hender på mange andre område. 
Frivilligsentralen må inkludera alle – også menneske med nedsett funksjonsevne – t.d. på turar til 



sørlegare breiddegrader – der denne gruppe ikkje får vera med. 

Eldrerådet sine innspel til budsjett for 2017: 

1. Eldrerådet etterlyser eit dagtilbod for ulike brukargrupper blant eldre og blant personar 
knytt til rus- og psykriatriomsorga som ikkje har lovfesta rett til tilbod. Rådet har inntrykk at 
det er eit udekkja behov, og ber om ei kartlegging. Å sikra dagtilbod for personar med 
behov vil vera forebyggjande og gje stor auke i livskvaliteten. Eldrerådet vil be 
administrasjonen om å vurdera bruk av midtre del av tidlegare Radøy sjukeheim til 
dagsenter.  

2. Rådet hadde ei drøfting kring situasjonen for omsorgspersonar som treng avlastning. Det 
kan hjelpa mykje på motivasjonen deira dersom dei kan forutsjå feriar og fridagar. Ei 
ordning der det vert avsett eit visst tal rom som inngå i ei rullerande avlastningsordning, 
kan spara mykje krefter. Eldrådet vil i første omgang be om at behovet vert kartlagt. Rådet 
vurderer avlastning som eit området der ein bør få på plass ei god og stabil ordning. 
Eldrerådet ber om at behovet for avlastningsplassar vert kartlagt. Det er viktig at 
omsorgspersonar får ein forutsigbar kvardag der dei til ei kvar tid veit når dei får 
avlastning.  

3. Rådet drøfta også vedlikehald på offenlege bygg. Ein var samd om at ein rår til ein 
gjennomgang av korleis tilgjengelege ressursar vert nytta. Rådet ser også for seg at mange 
frivillige kan bidra på dette området. Eldrerådet ser at forfallet er stor på kommunale bygg 
og kommunale bustadar. Dette gjeld også utvendig reinhald av veggar, takrenner og 
liknande som medfører kortare levetid på bygningsmassen. Eldrerådet ber om at ein 
vurderer ressursutnyttinga.  

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Det vert ei felles drøfting kring eit utval aktuelle saker.  
 
 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne - 006/2017 
RMNF - handsaming: 
Rådet er glad for å bli invitert til samarbeid, og ser fram til eit vidare samarbeid med formannskapet. 

Rådet tok saka til orientering. 

 

RMNF - vedtak: 
Saka vart teke til orientering. 

 
 
 


